
 

 

 

Protokoll fört vid styrelsesammanträde med SPF Eken i Syrenen  

måndagen den 8 januari 2024 kl. 10.00                       
 

På styrelsemötet deltog: Siv Nilsson, Marianne Gustafsson, Catharina Lindskoog, Eva 

Ramberg, Hans Gustafsson, Fred Thuresson och Jan-Erik Ekberg. 

Frånvarande ur styrelsen var Per Fridlund och Torbjörn Wendt. 

Ur SPF Ekens valberedning deltog Mats Kellgren och Ulf Nilsson. 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande, Siv Nilsson, hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2       Fastställande av dagordning 

            Föreslagen dagordning godkändes med några tillägg 

 

§ 3 Föregående mötesprotokoll 

Styrelseprotokollet från 2023-12-04 godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4 Ekonomifrågor 

4.1       Vår kassör hade före mötet skickat ut en resultatkommentar med tillhörande resultat- 

och balansräkningar för december månad. 

            Ett preliminärt resultat för verksamhetsåret 2023 förelåg också. Kassören gjorde en 

kort redogörelse av månadens utfall och en resumé av det gångna årets ekonomiska 

resultat. 

            Styrelsen godkände de utskickade resultat- och balansräkningarna. 

 Styrelsen beslöt att kostnadsersättningen för bakning till våra mötesvärdar höjs till 

200 kronor per person och möte fr.o.m. januari 2024.  

4.2 Övrigt, poststämpel 

 Siv N har undersökt huruvida vår förening skulle kunna få disponera en egen 

poststämpel. Detta går inte. Kanske Vuxenskolan är kund hos Postnord och att vi kan 

gå den vägen? Siv N undersöker. 

 

§ 5 Föreningsfrågor, aktiviteter, beslut och information 

5.1 Mats K redogjorde för valberedningens arbete och förslag till årsmötet. 

5.2 Till styrelsemötet i februari skall allt underlag inför årsmötet vara klart.  



 Styrelsen föreslår att årsmötet beviljar en höjning av medlemsavgiften för år 2025 

från 320 kr till 350 kr, på grund av att vår avgift till förbundet då höjs med 30 kr.  

5.3 Styrelsens målsättning är att vi skall försöka återuppta rullstolsvandringar för boende 

på Österbo. 

5.4 Vi har fått en offert på installering av nödskyltar i Syrenen. Styrelsen beslöt att 

undersöka ett billigare alternativ. 

§ 6 Kommande aktiviteter 

6.1 Månadsmöte i Syrenen och lotteri 18 januari. 

 Siv N och Eva R fixar lotterivinster. 

§ 7 Information från distriktet, möten, kurser med mera 

7.1 På den senaste förbundsstämman beslöt man att höja medlemsavgiften med 30 kr från 

och med 2025 (se punkt 5.2). 

7.2 Övrigt 

§ 8 Övriga frågor 

8.1 Catharina L påminde om, att vi behöver någon som, efter årsmötet, tar över ansvaret 

vad gäller annonseringen i Lokaltidningen och affischeringen i byn. 

§ 9 Nästa styrelsemöte äger rum den 5 februari 2024 kl. 10.00. 

 (Fred T fixar fikabröd) 

 

 

 

 

 

 

---------------------------------------------- ---------------------------------------------- 

Hans Gustafsson, sekreterare  Siv Nilsson, ordförande 


